
 
 
 
 
Divadelní fakulta Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

 
tel.: 542 591 300                      http://difa.jamu.cz                              e-mail: difa@jamu.cz  
 

Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 25. ledna 2010 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Silva Macková, prof. PhDr. Josef Kovalčuk,

MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, Jiří Matoušek,
Mgr. Petra Kaderková,  BcA. Jitka Honsová, Věra Kadlecová 

 
I. Chod fakulty: 

 děkan přítomné informoval o akci, která se uskuteční 19. a 20. května 2010 ve Valdštejnských 
zahradách Senátu PČR v Praze; jedná se o propagační akci „Brno v senátu“, jenž byla svěřena 
pod organizační zajištění BKC a poté nabídnuta v souvislosti s propagací Mezinárodního 
festivalu Divadelní svět Brno; DIFA JAMU zvažuje, že v rámci své možné prezentace 
představí připravovanou kolekci pro Slavnost masek (program bude upřesněn);  

 DIFA JAMU obdržela nabídku ke své prezentaci v měsíci dubnu 2010 v brněnské Galerii 
Vaňkovka – akce „Brněnský Majáles“; cílem je představit veřejnosti vysoké školy ve městě 
Brně; fakulta zváží způsob možné prezentace - může jít o formu výstavy fotografií, umělecké 
vystoupení apod.; bude následovat schůzka s organizátory a budou probíhat další jednání 
/organizačním zajištěním byl pověřen J. Matoušek/; 

 KD projednalo příspěvky JAMU studentům, kteří se účastní mobilit v rámci programu 
Erasmus; 

 HF JAMU projevila zájem o spoluužívání prostor Kabinetu múz pro výuku svých studentů; dle 
potřeb (inscenační projekty) DIFA by představa pravidelné výuky studentů HF byla značně 
provozně komplikující; bude projednáno na úrovni děkanů obou fakult – záleží na požadavku 
HF; 

 prof. Kovalčuk informoval, že festivalu Zlomvaz v letošním roce by se měly účastnit i další 
fakulty AMU (HAMU a FAMU) - souvislost s rozvojovým projektem AMU pro rok 2010; 

 proděkanka Chládková sdělila, že 26. ledna 2010 bude v místnosti č. 106 zasedat výběrová 
komise, která učiní výběr inscenací na festival SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2010; informovala, 
že byla ustanovena a schválena porota festivalu; připomněla nutnost dodání seznamu 
oficiálních hostů (od členů vedení fakulty); 

 tajemník fakulty sdělil, že na KR byla diskutována otázka pokračování v realizaci výuky ČJ 
pro cizince; stanovisko bude vysloveno po projednání se zainteresovanými pedagogy (K. Pala, 
D. Švrčková, L. Abou); 

 tajemník informoval o nabídce p. Dalibora Wojtovicze, který na základě žádosti studentů 
nabízí umístění občerstvovacího automatu v prostorách fakulty; předběžně není ze strany 
vedení fakulty námitek, tajemník prověří konkurenci (např. nabídku firmy Delicomat); 

 
II. Odd. vnějších vztahů: 

 J. Matoušek sdělil, že byly prověřeny časové možnosti zařazení předmětu „Scénická hudba“ 
(projekt FRVŠ, řešitel doc. Srba) do rozvrhu ateliérů režie a dramaturgie. Jako jediný možný 
termín se ukázalo čtvrteční odpoledne, kdy však mají téměř všechny ročníky "projekty"; je 
třeba vést diskusi o tom, zda je možné tento předmět nasadit ve stejné době, kdy mají studenti 
tento předmět (projekty) – zajistí doc. Srba, prof. Kovalčuk (případně další pedagogové). 

 
 
 
 
III. Zahraniční oddělení: 

 referentka informovala o aktuálních pozvánkách na následující mezinárodní festivaly: 
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• ACT FESTIVAL 2010 (Bilbao, 2. – 5. červen 2010); 
• First World Festival of puppet theater schools (Petrohrad, 25. srpna – 5. září 2010); 
• 6th International Culture Festival of the Deaf "Salvia" (Lublaň, 2. – 9. října 2010); 
• 6th International Theatre Festival „The students of a Master“ (Petrohrad, 1. dekáda 

v měsíci prosince 2010); 
 KD nedoporučilo uzavření bilaterální smlouvu s Akademií umění v Banské Bystrici v rámci 

programu Erasmus; 
 
IV. Studijní oddělení: 

 Nela Kornetová (III. Bc., KSFT) - žádost o ISP (rozvolnění ročníku do dvou akademických 
let) z důvodu plánované zahraniční stáže. Žádost schválena s podmínkou, že studentka bude 
na stáž přijata. V opačném případě ročník nelze rozložit. 

 
 
 
zapsala: Věra Kadlecová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


